
MESTO Nové Mesto nad Váhom 

                     Mestský úrad 
 

 

Komisia cestovného ruchu 

 
Zápisnica č. 2/2023 

zo zasadnutia komisie zo dňa 3. 5. 2023 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Informácia o schválení rozsahu pôsobnosti KCR Mestským zastupiteľstvom 

3. Diskusia s prednostom MsÚ a zástupcom OOCR o možnostiach podpory rozvoja 

cestovného ruchu v našom meste 

4. Rôzne  

5. Záver  

 

K bod č. 1: 

Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie Ing. Iveta Antalová, ktorá privítala prítomných 

členov komisie a ostatných prítomných. Členovia komisie odsúhlasili program rokovania komisie.  

 

K bodu č. 2: 

Predsedníčka komisie Ing. Antalová informovala prítomných o tom, že Mestské zastupiteľstvo 

Uznesením č. 78/2023-MsZ schválilo rozsah pôsobnosti, ciele a náplň činnosti komisie cestovného 

ruchu.  

Členovia komisie jednohlasne vzali na vedomie 

 

K bodu č. 3:  

V rámci tohto bodu prednosta MsÚ Ing. František Sádecký predstavil zástupcu Krajskej organizácie 

cestovného ruchu (ďalej len KOCR) Ing. Pavla Šefčíka, ktorý je poverený riadením KOCR.  

Ide o organizáciu založenú podľa zákona o podpore cestovného ruchu, ktorá podporuje a 

vytvára podmienky na rozvoj cestovného ruchu v celom Trenčianskom kraji.  KOCR bola 

prizvaná na predmetné zasadnutie s cieľom zdieľania bohatých skúseností v oblasti cestovného ruchu 

a ich možného uplatnenia vo vzťahu k podpore cestovného ruchu v našom meste.  

Ing. Šefčík oboznámil prítomných o fungovaní KOCR, o jej vzniku a zložení. Proces vzniku bol 

nasledovný: Trenčiansky samosprávny kraj, oblastná organizácia cestovného ruchu Región HORNÁ 

NITRA - BOJNICE, oblastná organizácia cestovného ruchu Región Horné Považie, oblastná 

organizácia cestovného ruchu Trenčianske Teplice s cieľom vzájomne podporiť cestovný ruch na 

území Trenčianskeho samosprávneho kraja, sa rozhodli založiť krajskú organizáciu cestovného ruchu 

s názvom Trenčín región/ Trenčín Region. 

Ing. Šefčík následne v stručnosti oboznámil prítomných o existencii oblastných organizácií 

cestovného ruchu, o spôsobe ich založenia a možnosti stať sa ich členom. Zároveň predniesol názor, 

že v našom bezprostrednom okolí existuje priestor na vytvorenie ďalšej OOCR, vzhľadom 

k skutočnosti, že celý kopaničiarsky región vrátane novomestského okresu ešte nemá vytvorenú 

takúto organizáciu.  



 

Ing. Šefčík ďalej informoval prítomných o výhodách vyplývajúcich z členstva v KOCR a tiež 

o konkrétnych aktivitách a činnosti KOCR. Z hlavných činností vymenoval napr:  

-  podporu pri tvorbe a realizácii koncepcie rozvoja cestovného ruchu TSK, 

-    tvorbu a realizáciu marketingu a propagácie cestovného ruchu pre svojich členov doma a v 

zahraničí, 

-    spoluprácu s ústrednými orgánmi štátnej správy, ktoré sa podieľajú na plnení úloh cestovného 

ruchu,  

-    podporu kultúrneho, spoločenského a športového života a zachovanie prírodného a kultúrneho 

dedičstva, 

-    organizovanie podujatí pre obyvateľov a návštevníkov, poskytovanie poradensko-konzultačných 

služieb svojim členom,  

-   iniciovanie alebo zabezpečovanie tvorby, manažmentu a prezentácie produktov cestovného ruchu 

-   zakladanie turisticko-informačných kancelárií a vedenie ich evidencie, 

-  reklamnú, propagačnú a inzertnú činnosť, sprostredkovateľskú činnosť v oblasti služieb 

 

Ing. Šefčík tiež poskytol informáciu o existencii Turisticko-informačného portálu v rámci KOCR a  

o možnosti spolupráce s médiami, taktiež o možnosti prezentácie jednotlivých aktérov v oblasti 

cestovného ruchu formou spoločnej účasti na veľtrhoch cestovného ruchu ale aj o možnostiach 

poskytovania vzdelávania členom a organizáciám pôsobiacich v oblasti cestovného ruchu.  

P. Šefčík tiež informoval o tom, že TSK bude garantom pre výzvu Interreg a tiež sa zmienil 

o realizovaných projektoch, ktoré propagujú trenčiansky kraj.  

Následne spomenul výhody, ktoré plynú z členstva v KOCR – ako možnosť čerpania dotácií 

z Ministerstva dopravy SR v nadväznosti na výšku vybranej dane z poplatkov za ubytovanie. Ale aj 

o možnostiach čerpania eurofondových dotácií.  

 

Následne prebehla k danému bodu diskusia, ktorej predmetom bolo zvažovanie alternatív pre naše 

mesto a to:  

- Vytvoriť vlastnú oblastnú organizáciu cestovného ruchu  

- Stať sa členom existujúcej OCR v rámci nášho kraja.  

 

 

V nadväznosti na uvedené Ing. Šefčík odporučil stretnutie s Mgr. Petrom Pastierom, riaditeľom 

Občianskeho združenia Hrad Beckov (združenie je členom OOCR Trenčín a okolie a teda má 

skúsenosti, ktoré by mohli byť užitočné nášmu mestu pri rozhodovaní sa).  

 

K bodu č. 4: 

Ing. Bartek informoval o zámere predstaviteľov TSK stretnúť sa s primátormi miest a obcí 

kopaničiarskeho regiónu a možnosti spoločnej diskusie ohľadom založenia vlastnej OOCR pre celú 

kopaničiarsku oblasť vrátane nášho mesta.  

Ing. Antalová navrhla otvoriť diskusiu aj s primátorom mesta Ing. Mašlonkom o možných 

alternatívach pre naše mesto s cieľom vyjasniť si ďalšie kroky vhodné pre našu samosprávu.  

Ing. Sádecký informoval o prebiehajúcej príprave nového dokumentu PH SR, ktorý bude aktuálny od 

roku 2023 a o tom, že jeho súčasťou bude aj kapitola týkajúca sa cestovného ruchu. Zároveň vyjadril 

očakávanie aktívneho prístupu členov tejto komisie pri tvorbe obsahu predmetnej kapitoly. Tiež 

informoval členov komisie o nadchádzajúcom procesnom audite, ktorý bude prebiehať na MsÚ. Jeho 

výstupom zrejme bude potreba novej organizačnej štruktúry, v rámci ktorej by bol mohol vzniknúť 

priestor pre začlenenie témy cestovného ruchu do organizačnej štruktúry našej samosprávy .  

 



P. Kusenda navrhol osloviť starostov z Bošáckej doliny, vzhľadom k tomu, že tiež ide o turisticky 

atraktívnu oblasť, ktorá je i geograficky blízka nášmu mestu.  

 

Diskusia sa následne posunula k pomenovaniu prioritných oblastí, ktoré členovia považujú za 

dôležité a mali by byť predmetom riešenia agendy pre cestovný ruch:  

- Vybudovanie cyklotrasy Nové Mesto nad Váhom – Beckov 

- Vytvorenie informačnej turistickej kancelárie 

- Posilnenie/ skvalitnenie informačných kanálov prostredníctvom jednotného 

kvalitného portálu pre kultúrne podujatia 

- Vybudovanie kaviarne v priestoroch MsKS (jedna z alternatív by bola 

zriadenie praktického strediska v spolupráci so SOŠ, ktoré by fungovalo ako 

kaviareň a zároveň ako priestor, v ktorom by si študenti SOŠ trénovali svoje 

praktické zručnosti) 

- Vysporiadanie Zelenej Vody 

 

Ing. Sádecký navrhol, aby sa zasadnutí komisie cestovného ruchu zúčastňoval aj zástupca MsKS.  

  

Všetci členovia komisie sa zhodli, že výstupy z tejto komisie je potrebné prezentovať na Mestskom 

zastupiteľstve.  

 

 

 

V závere predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť.  

 

V Novom Meste nad Váhom, dňa 15. 5. 2023 

 

 

 

 

.....................................                                                                              ...................................... 

   Ing. Iveta Antalová                                                                                     Ing. Marcela Černá 

  predsedníčka komisie                                                                                   tajomníčka komisie 

 

 

 

 

Príloha: Prezenčná listina zo zasadnutia 


